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Enhancement of Settlement Arrangement for Multi-counter Eligible Securities 

 

Enhancement of Settlement Arrangement for Multi-counter Eligible Securities will come into effect on 30 
June 2025 by Hong Kong Securities Clearing Company Limited. After enhancement, trades of different 
currency counters will only be reflected under one currency counter which will be designated as the domain 
settlement counter. In other words, market contracts for the multiple trading counters of the same Multi-
counter Eligible Security will only be reflected under the domain settlement counter for subsequent post-
trade processing. 
 
The Bank will carry out conversion of shareholdings in all Multi-counter Eligible Securities from other 
currency counters (example: 80388) to domain settlement counters, which means the HKD counter and 
reflects the stock code of the HKD (example: 00388), automatically on the effect date: 

 

 Before Enhancement After Enhancement 

Stock Code 
#00388  

(HKD counter) 
#80388  

(CNY counter) 
#00388  

(Domain settlement counter) 

Shareholdings 200 shares 
 

150 shares 
 

350 shares 

 
 
After the enhancement, multiple trading currency counters will still be available on the trading front per stock 
as per existing trading arrangement. Trades executed in different trading counters will only be reflected and 
recorded in under the domain settlement counter for clearing and settlement purpose after trade execution.   
 

 As in the above example: 

Stock code 

 
Before Trade 

 

Sell Buy After Trade 

#00388 
(Domain 

settlement 
counter) 

 #00388 

#00388 
(Domain 

settlement 
counter) 

 #80388   

Shareholdings 350 shares 

 
250 shares 

Receive RMB 
 

50 shares 
Pay HKD 

150 shares 

 
Please kindly note that any unexecuted Good-till order in relation to stocks in other currency counters will 
be automatically cancelled by our Bank after the market close of trading on June 27, 2025. 
 
Should you have any enquiries on the Bank’s securities trading service arrangements under the 
Enhancement of Settlement Arrangement for Multi-counter Eligible Securities, please contact the Bank’s 
Customer Service Hotline at 2287 6767. For more details, please refer to HKEX website: 
https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-
Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=en 
 

https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=en
https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=en
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Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall 
prevail. 
 
 
China CITIC Bank International Limited  
30 May 2025 

 

優化多櫃台合資格證券交收安排 

 

香港中央結算有限公司推出的優化多櫃台合資格證券的交收安排定於 2025 年 6 月 30日實施。優化後不同

貨幣櫃台的交易將僅反映在指定的主要交收櫃台。換言之，同一多櫃台合資格證券的多個交易櫃台的市場

合約將反映在主要交收櫃台下，以作結算及交收之用。 

 

本行將於優化生效日自動進行所有多櫃台合資格證券的持股轉換，持股只會反映於其港幣櫃台及反映港幣

櫃台（主要交收櫃台）的股份編號。例子：將其他貨幣櫃台（例如：80388）的持股轉換為主要交收櫃台

（例如：00388）的持股。 

 

 優化前 優化後 

股份編號 
#00388  

(港幣櫃台) 

#80388  

(人民幣櫃台) 

#00388  

(主要交收櫃台) 

持股 200 股 

 

150 股 

 

350 股 

 
 

現有交易安排將維持不變，每隻股票在交易層面上仍將提供不同交易貨幣櫃台，優化後於不同交易貨幣櫃

台執行的買賣，只會反映及記錄在主要交收櫃台下，以作買賣執行後的結算及交收之用。   

 

 沿用上述例子: 

股份編號 

 

交易前 

 

賣出 買入 交易後 

#00388 

(主要交收櫃台) 
 #00388 

#00388 

(主要交收櫃台) 

 #80388   

持股 350股 

 

250 股 

收取 人民幣 

 

50 股 

支付 港幣 
150 股 

 

請留意，任何就其他貨幣櫃台股票相關而未成交的到期前有效指示，將會於 2025 年 6 月 27 日收市後被本

行自動取消。 
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如就有關優化事宜對本行證券交易安排有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線 2287 6767。如欲取得進一

步資訊，可瀏覽香港交易所相關網頁: https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-

New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=zh-HK 
 

如本通知的中、英文版本有歧義，概以英文版本為准。 

 

中信銀行(國際)有限公司  

2025年 5月 30日 

 

优化多柜台合资格证券交收安排 

 

香港中央结算有限公司推出的优化多柜台合资格证券的交收安排定于 2025 年 6 月 30日实施。优化后不同

货币柜台的交易将仅反映在指定的主要交收柜台。换言之，同一多柜台合资格证券的多个交易柜台的市场

合约将反映在主要交收柜台下，以作结算及交收之用。 

 

本行将于优化生效日自动进行所有多柜台合资格证券的持股转换，持股只会反映于其港币柜台及反映港币

柜台（主要交收柜台）的股份编号。例子：将其他货币柜台（例如：80388）的持股转换为主要交收柜台

（例如：00388）的持股。 

 

 优化前 优化后 

股份编号 
#00388  

(港币柜台) 

#80388  

(人民币柜台) 

#00388  

(主要交收柜台) 

持股 200股 

 

150 股 

 

350 股 

 
 

现有交易安排将维持不变，每只股票在交易层面上仍将提供不同交易货币柜台，优化后于不同交易货币柜

台执行的买卖，只会反映及记录在主要交收柜台下，以作买卖执行后的结算及交收之用。   

 

 沿用上述例子: 

股份编号 

 

交易前 

 

卖出 买入 交易后 

#00388 

(主要交收柜台) 
 #00388 

#00388 

(主要交收柜台) 

 #80388   

持股 350股 

 

250 股 

收取 人民币 

 

50 股 

支付 港币 
150 股 

 
请留意，任何就其他货币柜台股票相关而未成交的到期前有效指示，将会于 2025 年 6月 27日收市后被本

行自动取消。 

https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=zh-HK
https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=zh-HK
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如就有关优化事宜对本行证券交易安排有任何查询，请致电本行客户服务热线 2287 6767。如欲取得进一

步资讯，可浏览香港交易所相关网页: https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-

New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=zh-HK 
 

如本通知的中、英文版本有歧义，概以英文版本为准。 

 

中信银行(国际)有限公司  

2025年 5月 30日 

 

https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=zh-HK
https://www.hkex.com.hk/Services/Clearing/Securities/What_s-New/Enhancement-of-Settlement-Arrangement-for-Multi-counter-Eligible-Securities?sc_lang=zh-HK

